

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
3401	九龍婦女福利會李炳紀念學校 (S) (P) KWWC Li Ping Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		43	九龍衛理道 3 3 號 (2771 1695) 33 Wylie Road, Kln
3402	陳瑞祺 (喇沙) 小學 Chan Sui Ki (La Salle) Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	70	九龍何文田常盛街 2 2 號 (2711 6278) 22 Sheung Shing Street, Ho Man Tin, Kln
3403	中華基督教會灣仔堂基道小學(九龍城)(S) (U4) CCC Wanchai Church Kei To Primary School (Kowloon City)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	45	九龍土瓜灣靠背壟道 1 7 0 號 (2714 7000) 170 Kau Pui Lung Road, To Kwa Wan, Kln
3404	聖公會聖匠小學 (S) SKH Holy Carpenter Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	52	九龍貴州街 1 4 號 (2333 2313) 14 Kwei Chow Street, Kln
3405	九龍靈光小學 (S) Emmanuel Primary School, Kowloon	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	34	九龍馬頭圍盛德街 3 6-3 8 號 (2711 1232) 36-38 Shing Tak Street, Ma Tau Wai, Kln
3406	基督教香港信義會紅磡信義學校 (S) ELCHK Hung Hom Lutheran Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	43	九龍炮仗街 3 9 號 (2712 1543) 39 Pau Chung Street, Kln
3407	協恩中學附屬小學 (F) (P) Heep Yunn Primary School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	42	九龍農圃道 1 號 (2711 1263) 1 Farm Road, Kln
3408	聖公會牧愛小學 (S) SKH Good Shepherd Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	26	九龍土瓜灣馬頭圍道 1 7 1 號 (2712 3094) 171 Ma Tau Wai Road, To Kwa Wan, Kln
3409	天主教領島學校 (S) Ling To Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	59	九龍愛民邨俊民苑 * (2713 9234) Chun Man Court, Oi Man Estate, Kln
3410	馬頭涌官立小學 (S) (P) Ma Tau Chung Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		63	九龍土瓜灣福祥街 1 號 (2711 5548) 1 Fuk Cheung Street, To Kwa Wan, Kln
3411	農圃道官立小學 (S) (P) Farm Road Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		64	九龍土瓜灣農圃道 8 號 (2760 0840) 8 Farm Road, To Kwa Wan, Kln
3412	聖羅撒學校 (P) St Rose of Lima's School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	天主教 Catholicism	56	九龍基堤道 4 號 (2338 2807) 4 Embankment Road, Kln
3413	合一堂學校 (S) Hop Yat Church School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	70	九龍公主道 7 號 (2711 2440) 7 Princess Margaret Road, Kln
3414	獻主會聖馬善樂小學 (S) St. Eugene de Mazenod Oblate Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	52	九龍土瓜灣天光道 2 4 號 (2715 1011) 24 Tin Kwong Road, To Kwa Wan, Kln
3415	獻主會小學 (S) (P) Oblate Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	66	九龍土瓜灣順風街 1 號 (2364 8375) 1 Shun Fung Street, To Kwa Wan, Kln

(請翻閱後頁 P.T.O.)

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。  
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

**備註 Remarks**

\*\* 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 34 校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 30 人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制獲提供額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 34 will temporarily increase to 30 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

F 該資助小學收取堂費，有關詳情請直接向學校查詢。

Fee-charging aided primary schools. For details, please contact the school direct.

U4 該校與中華基督教會基道中學採用「一條龍」辦學模式。

The school and CCC Kei To Secondary School adopt the "through-train" mode.

\* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom if necessary.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一 派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
3416	保良局何壽南小學 (P) PLK Stanley Ho Sau Nan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		59	九龍九龍城沐虹街 1 1 號 (2326 2627) 11 Muk Hung Street, Kowloon City, Kln
3417	聖公會聖十架小學 (S) (P) SKH Holy Cross Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	79	九龍九龍城沐虹街 9 號 (2320 4931) 9 Muk Hung Street, Kowloon City, Kln
4302	福德學校 (S) (B) Bishop Ford Memorial School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	25	九龍東頭村培民街 2 0 號 * (2336 0206) 20 Pui Man Street, Tung Tau Tsuen, Kln
4303	浸信會天虹小學 (S) (P) (B) Baptist Rainbow Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	25	九龍黃大仙竹園南邨 * (2328 7971) Chuk Yuen South Estate, Wong Tai Sin, Kln
4307	獻主會傅仁小學 (S) (P) (B) Po Yan Oblate Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	25	九龍黃大仙樂善道 1 5 號 * (2382 3474) 15 Lok Sin Road, Wong Tai Sin, Kln
4309	天主教博智小學 (S) (B) Price Memorial Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	25	九龍黃大仙竹園道 5 3 號 * (2328 8033) 53 Chuk Yuen Road, Wong Tai Sin, Kln
4312	保良局陳南昌夫人小學 (S) (P) (#4) (B) PLK Mrs Chan Nam Chong Memorial Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		25	九龍新蒲崗康強街 3 0 號 (2759 9365) 30 Hong Keung Street, San Po Kong, Kln
4601	佛教慈敬學校 (S) (P) (B) Buddhist Chi King Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	佛教 Buddhism	10	九龍九龍灣啟禮道 1 2 號 (2759 7722) 12 Kai Lai Road, Kowloon Bay, Kln
4605	坪石天主教小學 (S) (P) (B) Ping Shek Estate Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	10	九龍觀塘坪石邨第一校舍 (2321 2988) Estate School No. 1, Ping Shek Estate, Kwun Tong, Kln
4610	基督教宣道會宣基小學 (坪石) (P) (N1) (B) Christian & Missionary Alliance Sun Kei Primary School (Ping Shek)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	30	九龍清水灣道 1 2 號坪石邨屋邨小學第二 校舍 * (2342 3322) Estate School No. 2, Ping Shek Estate, 12 Clear Water Bay Road, Kln
4611	基督教聖約教會堅樂第二小學 (P) (N1) (B) The Mission Covenant Church Holm Glad No.2 Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	30	九龍觀塘順安邨屋邨小學第一校舍 * (2873 3122) Estate Primary School No. 1, Shun On Estate, Kwun Tong, Kln

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。

When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

**備註 Remarks**

\*\* 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 34 校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 30 人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制獲得額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 34 will temporarily increase to 30 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the aforementioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

B 向其他校網借調學位以預留足夠小一學位予網內申請兒童是一貫安排。因此該校會為本網提供暫定統一派位學額，而學額數目會因應統一派位的實際需求而調整。

Borrowing places from other school nets to reserve adequate P1 places for applicant children in a school net is an established arrangement. This school has provided the provisional number of places for Central Allocation which is subject to adjustment based on the actual demand for the Central Allocation.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部份可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

#4 該校已獲分配位於新蒲崗康強街 30 號的空置校舍作重置之用。視乎重置校舍的修復工程進度，該校暫預計於 2018/19 學年遷入，並轉屬第 43 小一學校網。在學校遷校前，獲派該校的學童或需在原來校舍上課。有關詳情請直接向學校查詢。

The school has been allocated a vacant school premises at 30 Hong Keung Street, San Po Kong for re-provisioning. Subject to the progress of renovation works, the school plans to move to the new premises in the 2018/19 school year tentatively and will be in POA School Net 43. Children allocated to the school may be housed at the original school premises before the school is moved to the new premises. For details, please contact the school direct.

N1 學校會由 2015/16 至 2023/24 學年作有時限營運；獲派學生可完成六年小學課程。詳情請直接向學校查詢。

The school operates on a time-limited basis from the 2015/16 school year to the 2023/24 school year during which students allocated may complete the 6-year primary education. For details, please contact the school direct.

\* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom if necessary.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.